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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de minister voor Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het
Kennisinstituut Bier. (Ingezonden
24 maart 2010)

1
Wat is uw reactie op de brief van het
Nederlands Instituut voor
Alcoholbeleid (STAP) aan het
Kennisinstituut Bier?1

2
Wat is uw mening over het feit dat dit
kennisinstituut, opgezet door
bierbrouwers, zich richt op mensen
die werken in de publieke sector
(zoals voedingsvoorlichters en
medici)?

3
Bent u van mening dat het
Kennisinstituut, zich voldoende
onafhankelijk en wetenschappelijk
kan opstellen? Kunt u dit toelichten?

4
Hoe ziet u de verhouding tussen
overheidscampagnes om
alcoholmisbruik tegen te gaan en het
Kennisinstituut Bier dat promotioneel
tewerk gaat over alcoholgebruik?
Kunt u uw antwoord toelichten?

5
Deelt u de stelling van het
Kennisinstituut Bier terecht aangeeft
dat het drinken van bier bij een
gezonde levensstijl past? Zo ja, kunt u
dat uitleggen? Zo nee, vindt u het

wenselijk dat het Kennisinstituut Bier
dit blijft uiten?

6
Is het waar dat het Kennisinstituut
Bier adviezen van de
Gezondheidsraad onjuist heeft
overgenomen en gebruikt in zijn
voorlichtingsmateriaal? Zo ja, bent u
bereid om hiertegen op te treden? Zo
ja, op welke wijze?

7
Bent u van mening dat het te allen
tijde nodig is dat het Kennisinstituut
vermeldt dat hij een directe relatie
heeft met de bierbrouwers, om zo de
afzender van de informatie helder te
hebben voor de ontvanger? Zo ja, wat
gaat u doen om dit praktijk te laten
zijn? Zo nee, waarom niet?

8
Bent u bereid het adviseren en
voorlichten van mensen die
werkzaam zijn in de publieke sector
door het Kennisinstituut Bier te
stoppen? Zo nee, waarom niet?

1 Brief STAP aan het Kennisinstituut Bier
http://www.stap.nl/content/bestanden/
open-brief-stap-kennisinstituutbier.pdf
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